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U ponedjeljak, 04.11. Agencija za elektronske medije organizovala je sastanak povodom predloga za 
finansiranje Filmskog fonda sadržanih u Nacrtu zakona o kinematografiji.  

Sastanku su prisustvovali predstavnici Ministarstva kulture, kao predlagača Nacrta zakona, 
Ministarstva za informaciono društvo  i telekomunikacije, Agencije za elektronske komunikacije i poštansku 
djelatnost, KDS/MMDS/IPTV/DTH i mobilnih operatora, javnog servisa i komercijalnih emitera, kao i Agencije 
za elektronske medije, kao organizatora skupa. 

Nacrtom  zakona predviđa se set rješenja koja uvode niz prava i obaveza emitera i operatora, kao 
pružalaca audiovizuelnih medijskih usluga. Zbog toga Agencija za elektronske medije smatra da je od velikog 
značaja sagledavanje svih relevantnih argumenata i činjenica za definisanje održivog i racionalnog modela 
finansiranja kinematografske oblasti, kao i pozicije i uloge pružalaca AVM usluga u njemu. Samo na taj način 
obezbijediće se uvažavanje kako interesa pružalaca AVM usluga za postojanje stabilnog poslovnog ambijenta 
pogodnog za ulaganja, tako i interesa nadležnih organa da kreiraju i implementiraju stabilan i održiv sistem 
za podršku i razvoj kinematografske djelatnosti u Crnoj Gori. 

Na sastanku su razmijenjena mišljenja, stavovi i dileme povodom rješenja sadržanih u Nacrtu zakona 
o kinematografiji, a prisutni su se saglasili da je predloženi model finansiranja Filmskog fonda neodrživ, te da 
bi ga trebalo prilagoditi aktuelnoj ekonomskoj situaciji.  

Ministarstvo kulture pokrenulo je javnu raspravu koja će trajati do 23. novembra. 
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